
Protokół Nr XV/2025 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 24 kwietnia 2025r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  13 Radnych
Nieobecni -  Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 16:50.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XIV/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 marca 

2025 r.
4. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024.

5. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 dla gminy 
Zdzieszowice oraz efektów jego realizacji za rok 2024.

6. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Zdzieszowice za 2024 rok.
7. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 

w Zdzieszowicach,
d) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Zdzieszowicach.

8. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
11. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym — Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
12. Interpelacje radnych.
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
14. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Brak wniosków o zmianę porządku obrad.
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Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr XIV/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 marca 
2025r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XIV/2025 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 marca 2025r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne;
ZA (13)
Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, 
Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2024.

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
omówił sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2024.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 5. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 dla gminy Zdzieszowice oraz 
efektów jego realizacji za rok 2024.

Kierownik Ośrodka Profilaktyki i Wspierania Rodziny Marzena Wiśniewska omówiła raport 
z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 dla gminy Zdzieszowice oraz efektów jego 
realizacji za rok 2024.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego raportu.
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Ad 6. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Zdzieszowice za 2024 rok.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła ocenę 
zasobów pomocy społecznej Gminy Zdzieszowice za 2024 rok.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 7. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2025r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XV/115/2025 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, 
Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XV/116/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze
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głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, 
Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

c) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Zdzieszowicach,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Zdzieszowicach.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XV/117/2025 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 
w Zdzieszowicach, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, 
Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

d) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Zdzieszowicach.

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Zdzieszowicach.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała,
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że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XV/118/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 
w Zdzieszowicach, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, 
Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Mirosław Hankus, Bartłomiej Kałużny

Ad 8. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków, zapytań i informacji głos zabrał mieszkaniec Gminy Zdzieszowice 
w sprawie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz w sprawie zielonego ładu.

Ad 10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym brał udział w szkoleniu Przewodniczących Rad z terenu województwa opolskiego 
oraz posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 12. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym —  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie wspólnie z Komisją Spraw 
Społecznych. Pierwsze posiedzenie odbyło się w dniu 15 kwietnia 2025r., na którym radni wyrazili 
swoją opinię w sprawie petycji. Kolejne posiedzenie odbyło się w dniu 22 kwietnia 2025 r.
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Na posiedzeniu analizowano i opiniowano projekty uchwał, a także omówiono temat remontów 
dróg w gminie.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji nie spotkali się.

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Kampa poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się wspólnie z Komisją Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu dwukrotnie w dniach 15 i 22 kwietnia 2025r.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 15 kwietnia 2025r., na którym kontynuowała 
kontrolę zadania „Budowa nowej siedziby Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Zdzieszowicach”.

Ad 13. Interpelacje radnych.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że interpelację złożyła radna Gabriela Rusinek 
w sprawie remontu drogi gminnej na odcinku ul. Górnej w Zdzieszowicach od małego przejazdu 
do skrzyżowania z ulicą Fabryczną. Przewodniczący Rady poinformował również, że odpowiedź 
na interpelację zostanie dostarczona radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej oraz będzie 
dostępna w Biuletynie Informacji Publicznej.

Ad 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 

na poprzedniej sesji.

Ad 15. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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